
PROTOKÓŁ XLII 
 
sesji Rady Gminy Szydłów, która odbyła się w dniu 27 października 2009 r. w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy w Szydłowie. Obrady XLII sesji rozpoczęły się             
o godzinie 800, a zakończyły o godz. 1130. 
W obradach uczestniczyło 13 radnych na ogólną liczbę 14 – lista obecności radnych 
jest załącznikiem do niniejszego protokołu. Nieobecność jednego radnego była 
usprawiedliwiona 
 

Proponowany porządek obrad sesji był następujący: 
 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Zapytania i interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami RG.       
6. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

           - stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego, 
- zmian w budżecie gminy na 2009 r., 

           - wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się                        
              o uzyskanie zezwolenia w zakresie odbierania odpadów komunalnych od  
             właścicieli nieruchomości, opróżniania zbiorników bezodpływowych                    
             i transportu nieczystości ciekłych, 
           - przystąpienia  Gminy Szydłów do Stowarzyszenia - Lokalna Grupa Rybacka       
             o nazwie „LGR Świętokrzyski Karp", 
           - zmiany treści Uchwały  Nr XXXIX/ 194/ 2009 Rady Gminy Szydłów z dnia 31 
             lipca 2009 roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 
             ustnego nieograniczonego niezabudowanych nieruchomości stanowiących 
             własność gminy, 
           - wyrażenia zgody na  oddanie w użytkowanie wieczyste zabudowanej  
             nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy, 
           - uchylenia Uchwały  Nr XLI/ 205/ 2009 Rady Gminy Szydłów z dnia 25  
             września 2009 roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze  
             przetargu ustnego ograniczonego niezabudowanych nieruchomości  
             stanowiących własność gminy, 
           - wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego  
             niezabudowanych nieruchomości stanowiących własność gminy. 
      7.  Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
      8.  Wolne wnioski i informacje. 

        9.  Zamknięcie obrad.  
 

 
Ad. 1. 

 

Obrady XLII sesji Rady Gminy Szydłów otworzył i przewodniczył obradom 
Przewodniczący RG – Roman Baron, który powitał obecnych na sesji: Wójta Gminy, 
pracowników UG, sołtysów oraz pozostałych gości obecnych na sesji RG. Na 
podstawie listy obecności radnych stwierdził quorum uprawniające Radę Gminy do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
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Ad. 2. 
 

Przewodniczący obrad przedstawił radnym proponowany porządek obrad XLII sesji 
RG i poprosił radnych o zgłaszanie wniosków co do jego zmian lub uzupełnienia.  
Zabierając głos Wójt Gminy zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad sesji        
o punkt dotyczący przedstawienia informacji Wójta Gminy o stanie realizacji zadań 
oświatowych za 2008 rok, co jest wymogiem ustawowym. Poprosił także aby minutą 
ciszy uczcić pamięć zmarłego radnego pana Mariana Grucy.  
Przewodniczący obrad poprosił zebranych o powstanie z miejsc i obecni na sali 
obrad uczcili pamięć zmarłego radnego RG Szydłów. 
Głos zabrał radny Krzysztof Ćwiek pytając czy nad sprawozdaniem Wójta Gminy na 
temat oświaty można dyskutować. Ponadto radny zwrócił uwagę na fakt, że tak 
późno doręczono radnym sprawozdanie, a jest to ważna sprawa, i że wprowadza się 
do porządku obrad punkt dotyczący realizacji zadań oświatowych,  a na sali obrad 
nie są obecne osoby, których merytorycznie dotyczy to sprawozdanie, tj. dyrektorów 
szkół gminy Szydłów. Radny K. Ćwiek poprosił aby to sprawozdanie odsunąć tak 
daleko w czasie obrad sesji aby możliwe było zaproszenie dyrektorów szkół – 
zaproponował aby sprawozdanie to zostało wprowadzone w punkcie 7. porządku 
obrad. Następnie radny K. Ćwiek przedstawił wniosek mieszkańca Szydłowa – pana 
Zygmunta Grochowskiego o powołanie przez Radę Gminy komisji doraźnej, której 
celem miałoby być polubowne rozwiązanie jego problemów. Radny zaproponował 
umieszczenie tego punktu po przyjęciu porządku obrad. 
Odpowiadając Wójt Gminy stwierdził, że wyraża zgodę na przedstawienie swojej 
informacji w pkt. 7. ale stwierdził również, że   w przepisach prawnych nie ma mowy 
o dyskusji lub debacie na ten temat, a jego zdaniem dyrektorzy mogą być obecni ale 
nie muszą – wszyscy byli powiadomieni o terminie sesji. Dalej Wójt Gminy stwierdził, 
że radny K. Ćwiek jako przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji 
Gminy może też opracować takie sprawozdanie  i przedstawić na forum RG. 
Radny Krzysztof Ćwiek w dalszym ciągu wnosił aby w momencie przedstawiania 
informacji na sali obrad byli obecni dyrektorzy szkół. 
Wójt Gminy odpowiedział, że nie wie czy jest to możliwe ponieważ mogą oni 
prowadzić zajęcia lekcyjne. 
Głos zabrał również radny Roman Baron – przewodniczący Rady Gminy, który 
stwierdził, że również jest za obecnością dyrektorów szkół podczas przestawiania 
informacji o stanie oświaty w gminie. W związku z tym zapytał Wójta czy jest możliwe 
zawiadomienie i zaproszenie ich na sesję RG. 
W odpowiedzi Wójt Gminy powiedział, że nie widzi takiej potrzeby, a ponadto nie wie 
czy jest to technicznie możliwe bo trzeba odwołać nauczyciela z lekcji.  
Głos zabrała również pani Dorota Ćwiek – nauczycielka SP Szydłów, która 
powiedziała, że dziwi się sprzeciwowi Wójta w sprawie obecności dyrektorów na sesji 
RG. Wyjaśniła również, że technicznie sprawa jest możliwa do załatwienia bowiem 
istnieje możliwość zorganizowania zastępstwa dyrektora w zajęciach lekcyjnych. 
Jeszcze raz głos zabrał Wójt Gminy informując radnych, że w dniu 23.10.2009 r. 
odbył zebranie z dyrektorami szkół i na tym zebraniu poinformował ich, że na obecnej 
sesji RG przedstawi informację o stanie realizacji zadań oświatowych za 2008 rok. 
Po wyczerpaniu dyskusji przewodniczący obrad zarządził głosowanie jawne              
w sprawie przyjęcia wniosków dotyczących zmiany porządku obrad. Jako pierwszy 
poddany został głosowaniu wniosek Wójta Gminy. W głosowaniu jawnym „za” 
przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” 
nie było. Wobec powyższego wniosku radnego K. Ćwieka nie głosowano. 
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Natomiast w sprawie drugiego wniosku radnego K. Ćwieka, tj. powołania doraźnej 
komisji RG, przewodniczący obrad udzielił głosu panu J. Kwiatkowi – pracownikowi 
UG, który wyjaśnił przedmiot i stan załatwienia spraw pana Z. Grochowskiego. Radny 
Janusz Juszczak stwierdził, że jeżeli sprawa dotyczy postępowania 
administracyjnego, to RG może rozpatrywać skargi na bezczynność Wójta Gminy       
i pełnić rolę opiniodawczą, ale jeżeli postępowanie administracyjne kończy się 
wydaniem decyzji uprawnionego organu, to RG nie może wpływać na taką decyzję. 
W takiej sytuacji nie widzi potrzeby powoływania doraźnej komisji RG. 
Podobnie wypowiedział się radny Stanisław Fit, który powiedział, że nie widzi 
celowości powoływania specjalnej komisji Rady Gminy. 
Przewodniczący RG zarządził głosowanie jawne w sprawie powołania doraźnej 
komisji RG i w przeprowadzonym głosowaniu „za” powołaniem komisji głosowało 2 
radnych, „przeciw” było 11, a głosów „wstrzymujących się” nie było. 
Przewodniczący RG przedstawił porządek obrad wraz z dokonanymi uzupełnieniami     
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym „za” przyjęciem porządku obrad głosowało 
13 radnych, głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 
 
Ad. 3. 
Przewodniczący RG poinformował, że do chwili rozpoczęcia obecnej sesji nie 
wpłynęły pisemne wnioski lub zastrzeżenia co do treści protokołu z poprzedniej  sesji 
RG, tj. z dnia 25.09.2009 r. Wnioski takie nie zostały zgłoszone również w trakcie 
obecnej sesji. Następnie, w przeprowadzonym głosowaniu jawnym protokół               
z XLI sesji RG został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 4. 
 
W tym punkcie porządku obrad radni zgłosili następujące zapytania i interpelacje:   
- Stanisław Fit – powiedział, że już od pół roku porusza sprawę rowu wzdłuż drogi  
  powiatowej w Solcu i dopiero w ubiegłym tygodniu ktoś skierował do Solca  
  równiarkę i ta mimo, że padał deszcz wykonała pracę, która spowodowała, że  
  powstał jeszcze większy nieporządek. Sołtys sołectwa w końcu odprawiła ten  
  sprzęt. Radny zaapelował aby do Solca przyjechał ktoś z ZDP z nadzoru robót           
  i obejrzał roboty wykonane przez równiarkę. Poruszył również problem  
  przygotowania do zimy 2009/ 2010 mówiąc, że wcześniej należałoby rozstrzygnąć,  
  kto będzie dokonywał odśnieżania dróg powiatowych. Zgłosił także problem  
  dotykający rolników z sołectwa Solec, którym stado ok. 20 sztuk dorosłych  
  osobników niszczy zasiewy i plantacje, a nie wiadomo co będzie dalej. Nie  
  pomagają bowiem stosowane środki odstraszające. Radny zapytał także o roboty  
  na drodze w Wolicy. 
- Janusz Juszczak – zapytał o remont mostu na rzece Czarnej, 
- Monika Michalec – powiedziała, że do chwili obecnej nie dokonano poprawienia  
  stanu przystanku autobusowego w Brzezinach, 
- Zbigniew Olszewski – zapytał kiedy będą ukończone roboty przy układaniu  
  przepustów w Gackach, 
- Jerzy Klamczyński – zapytał Wójta Gminy czy jest możliwość utworzenia na terenie  
  Gminy Szydłów punktu rejestracji pojazdów mechanicznych tak jak funkcjonuje to     
  w gminach Raków i Łagów. Zapytał także o szczepienia przeciwko grypie  
  mieszkańców gminy będących w podeszłym wieku, 
- Krzysztof Fit – zwrócił uwagę na potrzebę załatania ubytków w drodze obok pana  
  Marczewskiego oraz wymiany żarówek oświetlenia ulicznego w Woli Żyznej. 
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Ad. 5. 
 
Wójt Gminy złożył sprawozdanie ze swojej  działalności w okresie między sesjami 
RG i powiedział: 
- trzykrotnie  uczestniczył w zebraniach stowarzyszenia „Białe Ługi’ w związku             
  z nowymi programami jakie będzie  wdrażało Stowarzyszenie, 
- uczestniczył w konwencie Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów miast, którego  
  tematem wiodącym były sprawy oświaty, 
- uczestniczył w szkoleniu obronnym na szczeblu powiatu i województwa, 
- uczestniczył w „Dniu Edukacji” zorganizowanym z okazji Dnia Nauczyciela, 
- brał udział w Kongresie Gmin Wiejskich – gdzie były poruszane tematy z zakresu  
  oświaty i wychowania, sytuacji ekonomicznej gmin. Stanowisko Kongresu zostanie  
  przedstawione w najbliższym wydaniu „Kuriera Szydłowskiego”, 
- brał udział w spotkaniu z min. Bieńkowską w Kielcach, które poświęcone było  
  strategii rozwoju kraju na lata 2012 – 2020, 
- zorganizował w dniu 25.10.2009 r. konferencję naukową pt. „Szydłów przez  
  stulecia”, 
- uczestniczył w spotkaniu z Wojewodą Świętokrzyskim na temat programu   
  przebudowy dróg powiatowych  w ramach Programu Wieloletniego  pn. „Narodowy  
  Program Przebudowy Dróg Lokalnych 2008 – 2011”. W realizacji tego programu  
  następują zmiany, które powodują, że zwiększają się koszty realizacji zadań. 
  Być może w ramach tego programu na terenie gminy Szydłów będzie realizowana  
  przebudowa jednej drogi, 
- wyremontowano dwa pomieszczenia w budynku byłej SP w Gackach, 
- dokonano otwarcia ofert na wykonanie rewitalizacji Rynku w Szydłowie. Zgłoszono  
  sześć ofert o rozpiętości cen 7 -12 mln zł, trwa obecnie analiza ofert. 
 
Ad. 6. 
 
Wójt Gminy Szydłów pan Jan Klamczyński przedstawił informację na temat stanu 
realizacji zadań oświatowych za 2008 rok. Informacja ta stanowi załącznik do 
protokołu sesji RG. 
Do przedstawionej informacji pytanie zadał radny Krzysztof Ćwiek, którym zwrócił się 
o wyjaśnienie dlaczego w roku 2003 SP w Szydłowie ma więcej punków a jest niżej 
sklasyfikowana, a w br. ma mniej punktów ale jest wyżej sklasyfikowana. 
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy wyjaśniając, że wynika to z przyjętej do oceny 
wyników skali staninowej, której zakres ustalany jest corocznie przez CKE dla całego 
kraju. Skala ta pozwala oceniać szkoły na przestrzeni kilku lat. 
Innych głosów nie było. 
 
Ad. 7. 
 
W tym punkcie porządku obrad XLII sesji  Rada Gminy przystąpiła do rozpatrywania 
przedłożonych projektów uchwał. 
Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 
wygaśnięcia mandatu radnego w związku ze śmiercią radnego Mariana Grucy. 
W przeprowadzonym głosowaniu jawnym rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę 
uchwałę 

Uchwała Nr XLII/ 207/ 2009 
( o treści jak w załączeniu) 
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Następny projekt uchwały dotyczył zmian w budżecie gminy na 2009 rok. 
Szczegółowe wyjaśnienia w sprawie dokonywanych zmian budżetu przedstawiła pani 
Alicja Kłonicka – Skarbnik Gminy. Powiedziała również, że projekt uchwały różni się 
od propozycji przedstawionych na posiedzeniach Komisji RG w związku                     
z otrzymanymi w ostatnich dniach decyzjami Wojewody Świętokrzyskiego                  
o  przyznaniu dotacji z budżetu Wojewody. 
Radny Krzysztof Ćwiek zapytał gdzie w tabelach załączonych należy dokonać zmian, 
a pani A. Kłonicka wyjaśniła, że zmiany należy wprowadzić w ostatnim załączniku do 
projektu uchwały, który otrzymali radni na posiedzeniu Komisji. 
Innych pytań lub uwag do projektu uchwały nie było. 
W przeprowadzonym głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę 
uchwałę. W chwili głosowania obecnych było dwunastu radnych 
 

Uchwała Nr XLII/ 208/ 2009 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Kolejny projekt uchwały jaki został przedstawiony przez przewodniczącego obrad 
dotyczył wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się                      
o zezwolenie na świadczenie usług w zakresie odbioru odpadów komunalnych, 
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie 
Szydłów. 
Zasadność podjęcia tej uchwały przedstawił pan Janusz Kwiatek – pracownik UG, 
który powiedział, że do chwili obecnej zasady i wymagania opracowywał Wójt Gminy 
w stosownym zarządzeniu i Wójt Gminy Szydłów wydał takie zarządzenie. Obecnie, 
po zmianie przepisów ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości          
i porządku w gminach ustalenie tych wymagań powinno zawierać się w uchwale RG. 
Ponieważ pytań lub uwag do przedstawionego projektu uchwały nie było, 
Przewodniczący RG przeprowadził głosowanie jawne, w którym RG jednogłośnie 
uchwaliła tę uchwałę – 13 głosów „za”. 
 

Uchwała Nr XLII/ 209/ 2009 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Projekt Uchwały  Nr XLII/ 210/ 2009 przedstawiony przez Przewodniczącego RG 
dotyczył przystąpienia  Gminy Szydłów do Stowarzyszenia - Lokalna Grupa Rybacka 
o nazwie „LGR Świętokrzyski Karp". 
Radny Adam Zmorek zapytał jakie będą korzyści z przystąpienia Gminy do tego 
Stowarzyszenia. 
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy, a Przewodniczący RG przedstawił uzasadnienie do 
uchwały załączone do projektu uchwały. 
Głos zabrał radny K. Ćwiek, który powiedział, że stanowisko Komisji RG której 
przewodniczy nie było jednoznaczne. Z doświadczenia natomiast wie, że programy 
różnych stowarzyszeń zmieniają się z chwilą kiedy gmina do nich przystąpi. Tak było 
ze Stowarzyszeniem „Białe Ługi”, które miało działać w zakresie rozwoju 
alternatywnych źródeł energii, np. budowy kolektorów słonecznych, a teraz okazuje 
się, że tego działania nie będzie ponieważ „Białe Ługi” nie ujęły tych zadań w swojej 
strategii. Podobnie, jego zdaniem jest ze środkami finansowymi w kwocie 500 tys. zł 
pozyskanymi na promocję – myślał, że z tych środków będą finansowane wszystkie 
imprezy organizowane przez gminę, a okazuje się, że finansowana jest tylko impreza 
o Miecz Króla Kazimierza Wielkiego. 
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Na spotkaniu z przedstawicielem Stowarzyszenia „LGR Świętokrzyski Karp" zadał 
mu pytanie jaki jest % „rybackości” gminy Szydłów i otrzymał odpowiedź, że jest to 
0%. Innych głosów nie było. 
W przeprowadzonym głosowaniu jawnym RG większością głosów uchwaliła tę 
uchwałę - 8 głosów „za”, 4 głosy „przeciw”,1 „wstrzymujący się”. 
 

Uchwała Nr XLII/ 210/ 2009 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Po głosowaniu radny Janusz Juszczak zabierając głos wyjaśnił, że Stowarzyszenie 
będzie mogło działać z chwilą uzyskania akredytacji w ministerstwie i być może nie 
zacznie ono działać w ogóle. Ponadto, ze środków którymi będzie dysponować 
Stowarzyszenie będzie można korzystać nie tylko na rozwój hodowli ryb ale także na 
rozwój agroturystyki, bazy lokalowej, ścieżek rowerowych, itp. Przystępując do 
Stowarzyszenia gmina daje możliwość korzystania z tych środków mieszkańcom 
gminy. 
Przewodniczący RG przedstawił projekt uchwały Nr XLII/ 211/ 2009 w sprawie 
zmiany treści Uchwały  Nr XXXIX/ 194/ 2009 Rady Gminy Szydłów z dnia 31 lipca 
2009 roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 
nieograniczonego niezabudowanych nieruchomości stanowiących własność gminy. 
Wyjaśnienie w sprawie celowości podjęcia tej uchwały przedstawił Wójt Gminy, który 
powiedział, że uchwałą Nr XXXIX/ 194/ 2009 Rada Gminy Szydłów wyraziła zgodę 
na sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomości będących 
własnością gminy. W chwili obecnej w stosunku do działek nr 237/ 1 i nr 237/ 2 
położonych w Szydłowie wyłoniła się koncepcja przeznaczenia tych działek na 
działalność muzealno – mieszkaniową i aby móc przeznaczyć te działki na taką 
działalność należy wyłączyć je z przetargu  nieograniczonego, a przeznaczyć do 
oddania w użytkowanie wieczyste, gdzie właściciel może określić sposób 
wykorzystania i przeznaczenia nieruchomości. 
Głos zabrał pan Stanisław Wojterski – mieszkaniec Szydłowa, który powiedział, że 
taki sposób postępowania pozbawi gminę ostatniej działki, którą dysponuje gmina     
w Szydłowie i w dodatku działki, która posiada atrakcyjne położenie. Prywatna osoba 
będzie tam robić interesy, a gmina nie będzie miała nic. 
Odpowiadając Wójt Gminy wyjaśnił, że gmina nie musi oddać tej nieruchomości 
osobie, która była obecna na posiedzeniu komisji RG. Procedura oddania 
nieruchomości w użytkowanie wieczyste odbywa się również w drodze przetargu        
i wygrywa ją ten, kto zaoferuje najlepszą cenę. Natomiast budynek, którym 
zabudowana jest nieruchomość podlega sprzedaży na rzecz użytkownika 
wieczystego w cenie oszacowania. 
Radny Krzysztof Ćwiek zabierając głos powiedział, że w programie obrad komisji nie 
była przewidziana obecność osoby zainteresowanej nabyciem nieruchomości i po 
obradach komisji ma mieszane uczucia w tej sprawie.  
Wójt Gminy ponownie zabierając głos powiedział, że o przeznaczeniu budynku na 
taką działalność mówił już wcześniej i jego zdaniem prowadzenie działalności 
muzelano – mieszkaniowej przyczyni się do promocji gminy. 
Innych głosów w dyskusji nie było i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym Rada 
Gminy większością głosów uchwaliła tę uchwałę. 
 

Uchwała Nr XLII/ 211/ 2009 
(o treści jak w załączeniu) 
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Następnie Przewodniczący RG przedstawił projekt uchwały sprawie wyrażenia zgody 
na  oddanie w użytkowanie wieczyste zabudowanej nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność gminy i wyjaśnił, że uchwała ta wiąże się bezpośrednio             
z podjętą wcześniej uchwałą. 
Radni nie zgłosili uwag lub zastrzeżeń do projektu uchwały i przewodniczący obrad 
zarządził głosowanie w sprawie jej przyjęcia. W przeprowadzonym głosowaniu 
jawnym Rada Gminy Szydłów większością głosów uchwaliła tę uchwałę – 12 głosów 
„za”, 1 głos „przeciw”. Głosów „wstrzymujących się” nie było. 
 

Uchwała Nr XLII/ 212/ 2009 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Projekt Uchwały  Nr XLII/ 213/ 2009 w sprawie uchylenia Uchwały  Nr XLI/ 205/ 2009 
Rady Gminy Szydłów z dnia  25 września 2009 roku w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż w drodze przetargu ustnego ograniczonego niezabudowanych 
nieruchomości stanowiących własność gminy był kolejnym projektem uchwały 
przedstawionym przez Przewodniczącego RG na obecnej sesji RG. 
Wyjaśnienia w tej sprawie przedstawił Wójt Gminy mówiąc, że powodem 
proponowanego uchylenia ww. uchwały jest informacja od Wojewody 
Świętokrzyskiego o wszczęciu postępowania nadzorczego dotyczącego tej uchwały. 
Postępowanie to dotyczy szczególnie ustalonego trybu sprzedaży nieruchomości, tj. 
w drodze przetargu ustnego ograniczonego. Zdaniem Wojewody taki tryb sprzedaży 
jest niezgodny z prawem obowiązującym w UE. Uchylenie uchwały pozwoli na 
skrócenie procedury postępowania i umożliwi podjęcie uchwały o sprzedaży 
nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego. 
Uwag lub zastrzeżeń do projektu uchwały nie było i w przeprowadzonym głosowaniu 
jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę 
 
 

Uchwała Nr XLII/ 213/ 2009 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Następny projekt uchwały dotyczył wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 
ustnego nieograniczonego niezabudowanych nieruchomości stanowiących własność 
gminy i został przedstawiony przez Przewodniczącego RG. 
Radni nie zgłosili uwag lub zastrzeżeń do uchwały.  
W przeprowadzonym głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła 
wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 
niezabudowanych nieruchomości stanowiących własność gminy. 
 

Uchwała Nr XLII/ 214/ 2009 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Ad. 8. 
 
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje udzielił Wójt Gminy: 
- gmina będzie interweniować w ZDP w sprawie pracy równiarki w Solcu, tak aby  
  zostało to naprawione. Będą również prowadzone rozmowy z ZDP w Staszowie  
  celem uzgodnienia sposobu i określenia jednostek odpowiedzialnych za  
  odśnieżanie dróg. Roboty na drodze w Wolicy zostaną wykonane ze środków  
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  powodziowych. Szkody czynione przez dziki należy zgłaszać do kół łowieckich,  
  które gospodarują na tych terenach i które zobowiązane są do likwidacji szkód.       
  Ze swej strony Wójt Gminy również wystąpi do tych kół, aby czyniły one starania        
  i rozwiązały problem, 
- zamówiony został materiał do remontu mostu na rzece Czarnej i jeżeli pogoda  
  będzie sprzyjała to remont zostanie niezwłocznie wykonany, 
- w najbliższym czasie zostanie dowieziony rumosz na drogę obok pana  
  Marczewskiego w Woli Żyznej, a wymiana żarówek oświetlenia ulicznego zostanie  
  zgłoszona do ZEORK, 
- przystanek w Brzezinach zostanie uporządkowany w najbliższym czasie –  
  wykonanie tego przedłuża się ponieważ Urząd Gminy zatrudnia w ramach prac  
  interwencyjnych dwie osoby i to na niepełnym wymiarze czasu pracy, a zawsze jest    
  coś pilniejszego do wykonania, 
- w sprawie możliwość utworzenia na terenie Gminy Szydłów punktu rejestracji  
  pojazdów mechanicznych przeprowadzi rozmowy ze Starostą. 
Ponadto Wójt Gminy wyjaśnił sprawę środków finansowych w kwocie 500 tys. zł 
pozyskanych przez Gminę na promocję. Aby z tych środków mogły być finansowane 
imprezy muszą one spełniać określone warunki, między innymi muszą to byś imprezy 
o znaczeniu ponadlokalnym i odpowiedniej liczbie uczestników. W ramach tych 
środków planowane było finansowanie w Gminie dwóch imprez, tj. Święta Śliwki         
i Turnieju o Miecz Króla Kazimierza Wielkiego. Jednak po przeprowadzonych 
rozmowach Komitet Organizacyjny Święta Śliwki odstąpił od ubiegania się o te środki 
ponieważ uznał, że finansowanie ze sprzedaży biletów będzie dla tej imprezy 
korzystniejsze. 
 
Ad. 9. 
 
W tym punkcie porządku obrad Wójt Gminy przedstawił niektóre zadania planowane 
do realizacji w budżecie gminy na 2010 rok: 
- budowa wodociągu Potok – Kamienna Góra – w 2010 r. planowane jest  
  przeznaczenie środków w wysokości 250 tys. zł, 
- rewitalizacja Rynku w Szydłowie i budowa kanalizacji w Szydłowie – wielkość  
  środków będzie znana po otwarciu ofert i wyborze oferenta, 
- budowa małych boisk w sołectwach Korytnica, Kotuszów i innych,                               
  z wykorzystaniem środków z LGD „Białe Ługi”, 
- Grabki Duże – realizacja programu odnowy wsi oraz ze środków pozyskanych ze  
  sprzedaży działek, 
- Gacki – przebudowa budynku byłej SP na pomieszczenia socjalne przy  
  wykorzystaniu w 50% środków z programów socjalnych. 
Radny Leszek Wójcik zaproponował aby z boiska w Grabkach Dużych usunąć 
trybuny ponieważ są już zniszczone i nie można wykosić nawet chwastów. 
Wójt Gminy odpowiedział, że być może po sprzedaży działek w Grabkach Dużych 
będą możliwości sfinansowania remontu lub odnowy tego boiska. 
Wójt Gminy poinformował radnych, że wpłynęły pisma – prośby od innych jednostek 
o dofinansowanie ich zadań, tak np. PSP zwraca się z prośbą o dofinansowanie              
w kwocie 5.000 zł zakupu specjalistycznego samochodu pożarniczego,                       
a Świętokrzyski Komendant Policji zwraca się z prośbą o dofinansowanie w kwocie 
11.000 zł z przeznaczeniem na dodatkowe służby patrolowe – 6.000 zł i zakup paliwa 
– 5.000 zł. 
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Głos zabrała także pani Alicja Kłonicka – Skarbnik Gminy, która stwierdziła, że                     
w przyszłości realizacja zadań przez gminę będzie coraz trudniejsza. Zmieniają się 
bowiem niektóre przepisy i tak np. zadania, które dotychczas były zadaniami 
zleconymi stają się zadaniami własnymi gminy, a w związku z tym gmina otrzyma 
środki na zatrudnienie w GOPS jednej osoby, a koszty zatrudnienia pozostałych 
pracowników obciążą budżet gminy.  
Radny Stanisław Fit zwrócił się do Wójta Gminy z pytaniem czy zrobił coś w sprawie 
Stanisława Sobiegraja, którą zgłaszał Wójtowi. 
Wójt Gminy odpowiedział, że jeszcze nie był u p. Sobiegraja ze względu na brak 
czasu. 
Ponieważ innych wniosków nie było Przewodniczący RG udzielił głosu panu 
Andrzejowi Materkowi – kierownikowi placówki KRUS w Busku Zdroju, który 
przedstawił zebranym zmiany jakie występują w systemie ubezpieczeń rolniczych 
oraz odpowiadał na zadawane pytania w tym zakresie. 
 
Ad. 10. 
 
Przewodniczący RG stwierdził, że porządek obrad sesji został wyczerpany i dokonał 
zamknięcia obrad XLII sesji Rady Gminy Szydłów. 
 
 
 
   Protokołował 
 
  Janusz Sowa 

 


